
 
Bijdrage raadsnota ZN 213869 Visie en Uitgangspunten nieuwbouw gemeentehuis Slotjesveld 

Voorzitter, 

Het besluit tot nieuwbouw en de plaats van het nieuwe Gemeentehuis is door de raad op 26 maart 

2019 genomen. Nu zijn aan de orde de visie en uitgangspunten, kortweg gezegd de omvang van het 

gebouw en de inrichting.  De omgeving komt in een later stadium aan de orde bij de behandeling van 

de Visie Slotjesveld. 

Dank aan Fira Otten en Edgar Blokker om ons mee te nemen in de ontwikkeling tot nu toe. 

Een Gemeentehuis dat meer is dan alleen een kantoorgebouw, het is het huis van de democratie. 

Voor onze inwoners dient het een gebouw te zijn, laagdrempelig wat betreft de toegang, gastvrij en 

waar men zich thuis voelt.  

Met het oog op de toekomst, het vernieuwend werken van buiten naar binnen, dient het een 

gebouw te zijn dat faciliteert, maar tevens transparant en flexibel is.  Met dat laatste bedoelen wij als 

fractie van Gemeentebelangen, dat er ruimte dient te zijn om medewerkers flexibel te laten werken 

maar ook tevens de mogelijkheid er is tot werkplekken die bij elkaar gelegen zijn (bijvoorbeeld 8 

werkplekken bij elkaar). De voor- en nadelen van flexwerken zijn ons bekend. De inpassing in een 

nieuw gebouw kan daar rekening mee houden en op een goede wijze invulling aan gegeven worden. 

Duurzaamheid staat ook bij de fractie van Gemeentebelangen hoog in het vaandel, het is een loffelijk 

streven dat het gebouw niet alleen energie neutraal (ENG in de plaats van BENG) gaat worden, maar 

ook duurzaam en gezond aanvoelt. 

Parkeren is en blijft een hot item. Door nu in te spelen op meer fietsgebruik (de eerste stappen zijn 

daarvoor reeds in gang gezet) kan mogelijk bij de verdere ontwikkeling van het gebouw en omgeving 

rekening worden gehouden met een verlaging van de parkeernorm.  Wel het verzoek om bij de 

vaststelling van de Visie Slotjesveld meerdere scenario’s uit te werken en voor te leggen. 

Als fietsgebruik wordt gestimuleerd dient er ook zorg te zijn voor goede faciliteiten, zoals die er nu 

ook zijn en dan doelen we op omkleedruimte en douchgelegenheden. 

Voorzitter, 

Het nieuwe gemeentehuis is het huis van de democratie, maar ook van plechtigheden en 

bijeenkomsten. Onze wens is dan ook om te zorgen voor een trouwzaal die voldoet aan de eisen van 

deze tijd en dan met name de uitstraling en inrichting. 

Gelet op het vorenstaande hechten wij als fractie van Gemeentebelangen dan ook veel waarde aan 

een goede bereikbaarheid voor iedereen, dus voor mensen met en zonder beperkingen. Kijk nog 

eens goed naar de bereikbaarheid van het nieuwe gemeentehuis en dan met name het Openbaar 

vervoer. Neem dit mee in de Visie Slotjesveld. 

Met Uw argumentatie om Equalit niet te huisvesten in het nieuwe gemeentehuis kan de fractie van 

Gemeentebelangen instemmen. 

De fractie van Gemeentebelangen wenst U veel succes met het opstellen van het Programma van 

Eisen en zien dat met vertrouwen tegemoet.    

Tot zover 1e termijn. 



 
 

 

 

 

 

 

 


